

《单词百科:merger是什么意思?merger怎么发音?merger的解释和用法》

英语单词merger是什么意思?merger怎么读?merger怎么发音?简答网为您整理了merger的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



merger怎么读

merger的读音:[' m ɜ : d ʒ ə (r)]

merger的意思

1、n. (两个公司的) 合并;联合体;吸收;

merger的相关词组

- 1、merger of states [法]国家的合并;
- 2、merger and acquisition 收购兼并;
- 3、organizational merger 组织合并;

4、conglomerate merger 联合合作;多行业企业并合;

merger的近义词

1、**amalgamation** n.合并, 混合;汞齐化;混一;

2、**blend** vt.混合;把…掺在一起;(使)调和;协调;

3、**blur** n.污迹, 污斑;模糊不清的事物;暧昧不明;

4、**coalition** n.联合政府;联盟;

5、**combination** n.结合(体);联合(体);

merger的双语例句

1、The merger puts the firm in a position to triple its earnings.

合并可使公司利润增长两倍。

2、Such a merger would be the largest in US banking history, giving the two banks combined assets of some \$146 billion.

这将是美国银行业历史上最大的一次合并, 使两家银行的总资产达到1,460亿美元左右。

3、With the rapid development of the global economy, the enterprise's resources allocation promotes corporate merger.

随着全球经济的快速发展, 企业的资源配置推动着企业合并。

4、Acceptance of the offer is the first step to a merger.

对这项提议的赞同是合并的第一步。

5、By custom, boards are insulted if a merger offer doesn't breach this price level.

按照习惯,如果并购交易出价没有超过这个价位, 董事会就会感觉受到了侮辱。

6、C Indonesian confrontation against the Singapore Malaya merger proposal.

印度尼西亚一个与马来亚对峙的新加坡合并建议。

7、 Shareholders will be voting on the merger of the companies.

股东们将投票表决公司合并问题.

8、 The committee endorsed an initiative by the chairman to enter discussion about a possible merger.

委员会通过了主席提出的新方案,开始就可能进行的并购进行讨论.

9、 Merger and Acquisition (M & A) is one of the important means to expand enterprises and enhance their competitiveness.

企业 并购 是企业扩大规模、增强竞争实力的重要手段.

10、 What do you think about the merger?

对于合并你是怎样想的?

11、 As bullish as all this sounds , the merger stems from adversity.

这一兼并与所有这些乐观预期都诞生于危难之中.

12、 The managing director **denied** that the merger was a done deal, and said they were still in negotiations.

总经理否认合并已经敲定, 声称此事仍在商讨中.

13、 The two companies announced Wednesday that they have signed a major (merger) agreement.

两家公司周三宣布他们签署了 并购 协议.

14、 Reapportionment and merger reduced the number of military area commands from eleven to seven.

大军区由11个撤并为7个.

15、 Where one company is absorbed by another a merger by absorption, the absorbed company is dissolved.

一个公司吸收其他公司为吸收合并,被吸收的公司解散.

16、 a merger between the two banks

两家银行的合并

17、our proposed merger with the university

我们与这所大学提议中的合并

18、As you are well aware that a merger is a major turning point.

你很清楚合并是一个重要的转折点.

以上是简答网为您整理的merger怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于merger

的用法、merger的释义、merger

的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/merger>

